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Vragen en antwoorden
raadsvoorbespreking 2 juli

Hieronder volgen de vragen uit de raadsvoorbespre-
king van 2 juli en de antwoorden daarop.

1. Jaarrekening 2018: Overlopende passiva, 
waar bestaat die post uit pagina 244 van 
de jaarrekening?

 Overlopende passiva zijn vaak bedragen die pas 
in een volgend jaar tot betaling komen. Over-
lopende passiva zijn kosten die eind van het 
boekjaar 2018 op de balans worden gezet, maar 
die pas in een volgend boekjaar (dus in 2019) 
daadwerkelijk worden betaald (bijvoorbeeld nog 
te betalen uitkeringen over het jaar 2018 die pas 
in 2019 worden betaald). Voor deze bedragen 
hebben we al wel of niet al een factuur ontvan-
gen van onze crediteuren. Ook als er nog geen 
factuur ontvangen is voor verrichte opdrachten 
in 2018, dan nemen we de te betalen bedragen 
op als overlopende passiva.

2. Jaarrekening 2018: Processen worden nu 
beschreven en onderhouden in Engage. Is 
er kennis en informatie weggevallen door 
die overgang, of is de oude informatie en 
dergelijke nog beschikbaar?

 De ‘oude’ applicatie BPM-one is nu nog raad-
pleegbaar. De processen die actueel zijn, worden 
overgezet naar Engage door middel van een 

export. Een aantal processen in BPM-one is niet 
meer actueel omdat ze vervallen zijn of niet zijn 
bijgehouden, waardoor deze geen informatie-
waarde meer heeft. Deze worden niet overgeno-
men naar Engage. Zodra alle relevante informatie 
is overgezet naar Engage, wordt de applicatie 
BPM-one afgesloten.

3. Jaarrekening 2018: Begroting op Peil is 
afgesloten. Wanneer is eerdere informatie 
gedeeld over het niet (kunnen) realiseren 
van onderdelen? En waarom is/zijn de 
doelstelling(en) niet behaald?

 Hierover is aan u gerapporteerd in de jaarstuk-
ken 2018 versie 20 juni jl. De redenen waarom 
onderdelen niet gerealiseerd zijn, staan vermeld 
in het aanvullende raadsvoorstel bij de begroting 
2016 RV/15/00608. Zie hiervoor bijlage I.

4. Jaarrekening 2018: Toesturen van de 
staat van afschrijvingen en de staat van 
verzekeringen?

 De staat van verzekeringen wordt niet 
opgemaakt voor de jaarrekening, wel bij de 
begroting. De begrotingsversie is daarom toe-
gevoegd. Zie bijlagen II en III.

Vervolg zie volgende pagina’s
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5.  Kadernota 2020: Graag een over-
zicht van raadsbesluiten waarbij in 
de voorgestelde dekking sprake is 
van “dekking bij de kadernota…” 
Dat teruggaande t/m 2017.

 De raadsvoorstellen uit 2019 waarbij 
dekking bij de kadernota 2020 moeten 
worden gevonden zijn daarin opge-
nomen. Het overzicht van de raads-
voorstellen uit 2018 en 2017 waarbij 
dekking moest worden gezocht bij de 
kadernota staan vermeld in bijlage IV.

6. Kadernota 2020: Wanneer is de 
laatste informatie geweest aan de 
raad over voortgang en de realisatie 
van het lopende ICT Beleidsplan, en 
wat is de looptijd van dit plan/wan-
neer komt er een actualisatie?

 U hebt op 14 juli 2018 (RI18/03354/
Z004552) een raadsinformatiebrief 
ontvangen over de voortgang en de rea-
lisatie van het I&A Beleidsplan. Het I&A 
Beleidsplan heeft een looptijd van 2017-
2021. U ontvangt in Q3 van dit jaar een 
raadsinformatiebrief over de voortgang 
en realisatie van dit I&A Beleidsplan.

7. Kadernota 2020: Toelichting op 
publicatie ‘werkdruk’ in Raadsjour-
naal.

 In de raadsinformatiebijeenkomst van 
27 juni is er uitgebreid stil gestaan bij 
de voortgang van de transformatie 
van het sociaal domein. Eén van de 
onderwerpen was de werkdruk en het 
ontstaan van wachttijden bij aanvragen 
voor ondersteuning in het kader van de 
Jeugdwet. Ook bij de voorbereiding op 
de kadernota kwam dit ter sprake.

 Er is momenteel sprake van oplopen-
de wachttijden bij Stib. We kunnen bij 
nieuwe aanmeldingen niet altijd voldoen 
aan afhandeling binnen de termijnen. 
Herindicaties kunnen niet tijdig worden 
afgegeven en we hebben onvoldoende 
grip op de inzet van dure zorg. De 
wachtlijst binnen het Stib betekent dat 
er aanvragen niet direct opgepakt wor-
den. Daarom brengt Stib prioriteit aan 
op ondersteuningsvragen. Meldingen 
waar de veiligheid in het geding is, of de 
ontwikkeling van de jeugdige ernstig in 
gevaar komt door een langere wachttijd 

worden direct opgepakt. Dit betreffen 
automatisch ook de meer complexe en 
dus kostbare vormen van jeugdzorg. Op 
4 juli wachtten er zeventien jeugdigen 
langer dan gewenst op ondersteu-
ning. Deze aanvragen variëren van 
overdrachten Jeugd GGZ, Veilig Thuis, 
nieuwe aanmeldingen en schoolverzuim.

 Het aantal aanvragen vanuit inwoners 
stijgt en is tevens complexer van aard 
geworden. Daarnaast wordt er vanuit 
huisartsen en zorgaanbieders snel naar 
een maatwerkvoorziening gevraagd. In 
deze gevallen komt Stib pas in beeld bij 
escalatie, wat gelijk veel werk betekent. 
De capaciteit binnen Stib is echter niet 
berekend op het aantal vragen voor 
ondersteuning en de complexiteit daar-
van. Recent zijn er twee vaste jeugd-
consulenten geworven en vanaf 1 juli is 
één tijdelijke consulent aangetrokken. 
Daarnaast zijn we nog twee tijdelijke 
jeugdconsulenten aan het werven. Alle 
jeugdconsulenten zijn SKJ geregistreerd. 
We verwachten hiermee dat vanaf 
midden augustus alle aanvragen weer 
direct in behandeling genomen kunnen 
worden en de werkdruk tot aanvaard-
bare proporties is teruggebracht.

8. Kadernota 2020: Toelichting op 
mogelijk inverdieneffecten nieuw 
beleid.

 Ter voorbereiding op de begroting 2020 
brengen wij in beeld of er mogelijke 
keuzes te maken zijn bij ‘oud’ be-
leid, waarbij er financiële ruimte kan 
ontstaan. Ook proberen wij in kaart 
te brengen of ‘nieuw’ beleid mogelijk 
efficiency teweeg brengt, wat kan leiden 
tot een mogelijk inverdieneffect.

9. Sporthal: Kan er een overzicht 
worden gegeven van alle financiële 
cijfers per scenario van de bouw-
kosten, de inrichtingskosten, de 
exploitatiekosten en exploitatie-
resultaat. Deze cijfers graag niet 
alleen ten opzichte van het krediet 
maar ook de totalen.

 In bijlage V staat een overzicht van alle 
cijfers. Belangrijk is dat de scenario’s 
1a t/m 1c en 2 op basis van globalere 
uitgangspunten zijn opgesteld. Er was 
immers voor deze varianten geen voor-
lopig ontwerp beschikbaar.

10. Sporthal: Hoe is de veilige over-
steek geborgd in het project van 
de Sporthal?

 Er ligt al een zebrapad met bebor-
ding naar de beoogde locatie van de 
sporthal. De wandelroute van de school 
naar het zebrapad zit in het project 
voorzieningenzone van Maurik.

11. Sporthal: Wat kosten de extra 
wensen vanuit de verenigingen op 
dit moment?

 Op 15 december 2015 heeft de raad 
het college de opdracht gegeven om de 
optie zoals deze is voorgedragen in het 
initiatiefvoorstel verder uit te werken, 
en met de participerende verenigingen 
afspraken te maken over eventuele 
aanvullende wensen. In de tekst bij het 
aangenomen amendement is omschre-
ven dat in het initiatiefvoorstel een 
eerder gepresenteerde optie verder 
is uitgewerkt volgens de wens van de 
verenigingen. Dit om meer activiteiten 
te kunnen doen in een multifunctionele 
sportaccommodatie. De verenigingen 
willen de exploitatie voeren.

 “Het initiatiefvoorstel is gebaseerd op 
de stukken van Van Kessel, waarin dui-
delijk sprake is van een sporthal. En dit 
is ook gebleken uit de gesprekken met 
de verenigingen. Met dit uitgangspunt 
zijn we het realiseren en exploiteren 
van een sporthal op sportpark Mau-
rik-Oost gaan onderzoeken. Het onder-
zoek is nog niet helemaal afgerond, voor 
we verder gaan is er duidelijkheid nodig 
over een aantal, dat door ons worden 
gehanteerd.”

 In het raadsvoorstel over de sporthal 
van 19 december 2017 staat hierop 
het volgende: “Op 27 juni 2017 besloot 
de gemeenteraad om het realiseren 
van een sporthal op sportpark Mau-
rik-Oost als uitgangspunt te nemen. 
De raad heeft het college de opdracht 
gegeven dit nader uit te werken in een 
raadsvoorstel. De meegegeven uitgangs-
punten zijn uit te gaan van de jaarlijkse 
exploitatie en samen met de verenigin-
gen en het bestuur van de op te richten

 beheerentiteit op zoek te gaan naar de 
optimum-variant qua functionaliteit en 
exploitatie.”
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 Voor de verenigingen spelen op dit 
moment drie concrete wensen die zijn 
meegenomen in het ontwerp:
• NOC/NSF eisen aan de sporthal voor

 de afmetingen en het materiaal
 gebruik; Er wordt voorgesteld om
 niet volledig te voldoen aan de eisen
 van het NOC/NSF omdat vanuit
 de verenigingen maar ook vanuit de 
 gemeente het niet noodzakelijk is om
 competitie wedstrijden op het hoog-
 ste niveau te kunnen organiseren. Wel 
 kunnen regionale wedstrijden worden 
 georganiseerd op basis van de 
 aanvraag voor compensatie bij de 
 desbetreffende sportbonden. Een 
 nog kleinere of sobere hal betekent 
 dat een of meerdere verenigingen er
  geen gebruik van kunnen maken 
 waardoor de exploitatie onder 
 druk komt te staan. De grootte van 
 de sporthal is ook belangrijk voor 
 de scholen aangezien zij graag gebruik
  maken van een grote hal om zo 
 meer mogelijkheden te hebben voor 
 het bewegingsonderwijs. Conclude-
 rend is hier niet een bedrag voor de 
 verenigingen te benoemen omdat 
 ook de scholen een grotere hal willen
  en er zo sober mogelijk wordt uitge-
 voerd waardoor verenigingen toch de 
 sporten kunnen uitoefenen.

•  De inrichting van de sporthal; De ge-
 meente zal de basis inrichting verzor-
 gen zodat de scholen het bewegings-
 onderwijs kunnen verzorgen. De 
 inrichting voor de verenigingen zullen
  door de verenigingen zelf worden 
 bekostigd.
• De aparte turnhal; DOS sportief 
 heeft de wens voor een aparte 
 turnhal met een vaste toestelopstel-
 ling en een valkuil. Dit is opgenomen 
 in het ontwerp zoals dit is uitge-
 vraagd in 2017. De kosten voor dit 
 aparte gedeelte kunnen globaal 

 worden geschat op 25% van de totale
  bouwsom van 4 miljoen euro. In de 
 exploitatie prognose uit 2017 brengt 
 dit gedeelte van de sporthal het 
 meeste op. 

12. Sporthal: Wat betekent de wet 
markt en overheid voor de huren 
die gevraagd kunnen worden aan 
de verenigingen en zit hier nog 
ruimte in om de exploitatie te 
verbeteren?

 De Wet Markt en Overheid bevat vier 
gedragsregels die het gelijke speelveld 
tussen overheden en ondernemingen 
beogen te creëren:

 • Integrale kostendoorberekening: 
  overheden moeten ten minste de 
  integrale kosten van hun goederen of
  diensten in hun tarieven doorbereke-
  nen.
 • Bevoordelingverbod: overheden 
  mogen hun eigen overheidsbedrijven 
  niet bevoordelen ten opzichte van 
  concurrerende bedrijven.
 • Gegevensgebruik: overheden mogen
   de gegevens die ze vanuit hun publie-
  ke taak verkrijgen niet gebruiken 
  voor economische activiteiten die 
  niet dienen ter uitvoering van de 
  publieke taak. Dit verbod geldt niet 
  als andere overheidsorganisaties of 
  bedrijven ook over de gegevens 
  kunnen beschikken.
 • Functiescheiding: als een overheid 
  op een bepaald terrein een bestuur-
  lijke (bijvoorbeeld toetsende) rol 
  heeft voor bepaalde economische 
  activiteiten en ook zelf die econo-
  mische activiteiten uitvoert, mogen 
  niet dezelfde personen betrokken zijn 
  bij de uitoefening van de bestuurlijke
  bevoegdheid en bij het verrichten 
  van de economische activiteiten van 
  de overheidsorganisatie.

 De exploitatie van een sporthal wordt 
in eerste instantie aangemerkt als 
een economische activiteit waarbij de 
bovenstaande principes van toepassing 
zijn. Er kan alleen worden afgeweken 
van dit uitgangspunt wanneer de rea-
lisatie en exploitatie van de sporthal 
is aangemerkt als een activiteit voor 
het algemeen belang. In dit geval wordt 
de sporthal gerealiseerd voor onder 
andere het bewegingsonderwijs te 
faciliteren en de verengingen te onder-
steunen bij hun maatschappelijke taken. 
Met raadsbesluit van 19 december 
2017 heeft de gemeenteraad namelijk 
het volgende vastgesteld: “Het beoogde 
effect is om in 2019 een toekomstbe-
stendige en multifunctionele sportac-
commodatie voor de gehele gemeente 
Buren in gebruik te nemen. Die leidt 
tot meer maatschappelijke samenhang 
en integratie tussen verschillende ver-
enigingen en andere maatschappelijke 
partijen.”

 Hiermee is de wet Markt en Overheid 
niet van toepassing. In de afspraken 
die nog gemaakt moeten worden met 
de beoogde beheerentiteit kan een 
optimaal exploitatiesaldo wel als doel-
stelling worden meegenomen. Immers 
stond in het raadsvoorstel van 19 
december 2017 (eerder ook geciteerd 
bij vraag 3): “Op 27 juni 2017 besloot 
de gemeenteraad om het realiseren 
van een sporthal op sportpark Mau-
rik-Oost als uitgangspunt te nemen. 
De raad heeft het college de opdracht 
gegeven dit nader uit te werken in 
een raadsvoorstel. De meegegeven 
uitgangspunten zijn uit te gaan van de 
jaarlijkse exploitatie en samen met de 
verenigingen en het bestuur van de 
op te richten beheerentiteit op zoek 
te gaan naar de optimum-variant qua 
functionaliteit en exploitatie.”

‘t Klokhuis
Er is recentelijk een nieuw bestuur gevormd aangaande ‘t Klokhuis. 
Het nieuwe bestuur bestaat uit betrokken inwoners, diverse vertegen-
woordigers van verenigingen, clubs en een zakelijke gebruiker. Zij maken 
gezamenlijk gebruik van ’t Klokhuis. Het bestuur gaat – naar aanleiding 
van het aanbod van de gemeente om het eigendom en beheer van 
’t Klokhuis over te nemen – onderzoeken of en hoe dit kan worden 
gerealiseerd. Het bestuur maakt de komende maanden een onderne-
mersplan. Als een overname om wat voor reden dan ook niet lukt, gaat 
de gemeente op zoek naar een andere partij via openbare verkoop. De 
doelstelling is namelijk nog steeds om ’t Klokhuis te privatiseren.
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Succesvolle renovatie voetbalveld door BVV
De renovatie van het tweede voetbalveld 
van SV Buren is onlangs afgerond. Voor het 
eerst heeft de gemeente de voorbereiding, 
aanbesteding, directie en uitvoering van de 
renovatie losgelaten en in handen gegeven 
van de BVV (in oprichting). Eén en ander ‘in 
de geest van’ het nog op te stellen contract 
met de BVV en het door de raad op 16 april 
jl. vastgestelde afsprakenkader.

Renoveren
Na een zorgvuldig en objectief doorlopen 
aanbestedingstraject, waarbij ook naar 
lokale partijen is gekeken, heeft de firma 
J.C. van Veldhuizen uit Lunteren opdracht 
gekregen om het veld te renoveren. De in 
samenspraak met het bestuur van SV Buren 
gemaakte keuze voor Van Veldhuizen was 
mede gebaseerd op prijs, referenties en 
indruk/eerste ervaring.

Resultaat
Zowel qua planning, financiën (geen meerkos-
ten), uitvoering en oplevering is het proces 
uitstekend verlopen. De verwachting is dat 
het veld midden september in gebruik geno-
men kan worden voor de eerste wedstrijden.

De heer A. van Arkel, verantwoordelijk 
bestuurslid van SV Buren en vrijwel dagelijks 
betrokken bij het project, laat desgevraagd 
weten: “Ik vind dat dit project vanaf de 
verkennende gesprekken met de vier 
aannemers en hierna de beoordelingen van 
de aanbiedingen zeer constructief en fijn 
verlopen is. De werkzaamheden zijn door 
de firma Van Veldhuizen op een zeer profes-
sionele manier volgens planning uitgevoerd, 
ondanks de tegenvallers met de verlichtings-
kabels van de velden. De samenwerking en 

communicatie met de aannemer is als zeer 
positief ervaren. Iedere ochtend even een 
korte afstemming onder het genot van een 
kopje koffie heeft tot een goed resultaat 
geleid. Een project kan alleen goed verlopen 
als beide partijen goed samenwerken en 
elkaar op een positieve manier aanvullen en 
aanspreken”.

Dick van Ommeren, waarnemend voorzitter 
van de BVV, laat in een reactie weten: “In 
meerdere opzichten is dit een prima ervaring 
en testcase voor toekomstige aanbestedingen 
geweest. Vanuit kostenoogpunt, zonder dat 
dit ten koste van de kwaliteit is gegaan, en 
door de wijze waarop dit traject gelopen is. 
Transparant en door de club er nadrukkelijk 
bij te betrekken, waardoor je medeverant-

woordelijkheid en eigenaarschap creëert. 
Zaken die zich uiteindelijk altijd terugvertalen 
in het resultaat. Ik durf gerust te stellen dat 
hier sprake was van een win-win situatie”.

Wethouder Keller: “Voorgaande jaren was 
steeds sprake van een overschrijding van 
het jaarlijkse budget van € 40.000,- voor 
de renovatie van een voetbalveld. Het is de 
BVV gelukt om de recente renovatie van 
het tweede veld van SV Buren ruimschoots 
binnen dit budget uit te voeren. De onder-
houdsadviseur van de gemeente heeft het 
renovatieproces tot en met de oplevering 
vanaf de zijlijn gevolgd en is zeer enthou-
siast, want ook in kwalitatief opzicht is de 
renovatie een succes. Dit geeft veel vertrou-
wen voor de toekomst.”

Het Lingemeer
Op het Lingemeer wonen de mensen aan 
het water. De singels hebben een beperkte 
waterdiepte en dat levert klachten van 
inwoners op. De singels kunnen door de 
beperkte waterdiepte nauwelijks recreatief 
gebruikt worden. Bovendien neemt de 
waterkwaliteit af. Uit een enquête die we 
eerder dit jaar hielden, bleek dat 92% van 
de inwoners de bevaarbaarheid echter 

(zeer) belangrijk vindt. Op 25 april hielden 
we een informatieavond die goed bezocht 
werd. We hebben toen gestuurd op bewo-
nersparticipatie en nodigden de bewoners 
uit om gezamenlijk te zoeken naar een 
oplossing. Die oplossing zoeken we binnen 
het door de raad vastgestelde baggerbe-
leid en het beschikbare budget. 

Inmiddels is een werkgroep van 16 per-
sonen geformeerd, ongeveer 5% van de 
eigenaren. Op donderdag 4 juli hield deze 
groep de opeenvolgende inwonersavond. 
We toetsten het draagvlak dat deze groep 
bij de inwoners heeft, want we willen 
alleen werken aan een breed gedragen 
oplossing.
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Vissen in de vijvers rondom gemeentehuis 
toegestaan
Op 11 juni heeft H.S.V. ‘Het Snoekje’ in 
Maurik bij de raad ingesproken over de mo-
gelijkheid om te vissen in de vijvers rondom 
het gemeentehuis. Betreffende vijvers heb-
ben formeel de status als A-watergang. Dit 
betekent dat het Waterschap verantwoor-
delijk is voor het beheer en onderhoud van 
de vijvers. De gemeente is eigenaar en als 
zodanig verantwoordelijk voor het verlenen 
van visrechten.

Vispas
De gemeente vindt dat iedereen met een 
vispas moet kunnen vissen in betreffende 

vijvers en niet alleen leden van een visclub. 
Verpachting of het verlenen van visrechten 
aan een exclusieve partij is daarom geen 
optie. Het vispasbeleid zal ook worden 
toegepast voor de vijvers bij verzorgingscen-
trum De Valentijn en in de nieuwbouwwijk 
Oosterweyden in Maurik. H.S.V. ‘Het Snoek-
je’ is blij dat er nu eindelijk duidelijkheid is, 
en dat iedereen met een vispas mag vissen 
in de vijvers. Binnenkort zal een bericht 
worden geplaatst op de website van de ge-
meente en zullen bordjes worden geplaatst 
bij de vijvers zodat aan alle onduidelijkheid 
definitief een einde komt.

Verkoop kavel Doejenburg II
Met TDB Beheer B.V. sloten we een koopo-
vereenkomst voor een bedrijfskavel op 
Doejenburg II. De kavel van 1.000 m² ligt di-
rect ten zuiden van het perceel Doejenburg 
180/182. Vooralsnog wordt de kavel gebruikt 
voor het stallen van trucks en opleggers 
voor de garageactiviteiten op het noorde-
lijk gelegen perceel. Het is de bedoeling op 
termijn een kantoorruimte te bouwen. Er is 
dus een duidelijke link tussen de percelen. 
Beide percelen zijn eigendom van dezelfde 
familie, maar op naam van verschillende ei-
genaren. Voor het perceel aan de noordzijde 
van Doejenburg 180/182 spreken we met de 
directie van TDB Beheer B.V. over een optie 
voor 2.000 m².

Eerste fase Beneden Molenweg gereed
In Beusichem en Zoelmond wordt de 
Beneden Molenweg opnieuw ingericht. Het 
eerste deel van de werkzaamheden in Beu-
sichem zijn afgerond. De meeste bewoners 
zijn enthousiast over de werkzaamheden 
en nieuwe uitstraling van de weg. Er zijn 
plateaus en wegversmallingen toegepast om 
de snelheid te verminderen. Het asfalt is 
vervangen voor klinkers, en we hebben een 
extra voetpad aangelegd. De weg is over een 
groot deel ook versmald, waardoor er extra 
ruimte is voor groen. In de eerste fase moe-
ten alleen de groenvakken nog aangeplant 

worden. Dit staat gepland voor het najaar.

In het najaar voorzien we ook het tweede 
deel van de Beneden Molenweg in Zoel-
mond van nieuw asfalt. Het grind in de 
bermen wordt vervangen door gras. Deels 
verharden we de berm met grasbetontegels 
om parkeermogelijkheden te creëren. On-
verharde inritten voorzien we van klinkers 
om grind op de weg te minimaliseren. Ook 
hier worden maatregelen getroffen om de 
snelheid te verminderen.
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Fusie SWB-SCW
De twee corporaties SWB en SCW willen fuseren. Hiervoor moe-
ten zij toestemming krijgen van de Autoriteit Woningcorporaties 
(AW). Bij het verzoek om toestemming moeten zij ook de ziens-
wijze mee sturen van de gemeenten waar zij werkzaam zijn. Zowel 
de gemeente Buren als Tiel en Neder-Betuwe gaven een positieve 
zienswijze op de fusie. Onze verwachting is dat de fusie eind dit jaar 
vormgegeven wordt.

Aandachtspunten
Het college van B&W vroeg in de raadsinformatiebrief van 14 mei 

of er nog aandachtspunten waren die we mee moesten nemen in 
de definitieve zienswijze. De (toekomstige) investering in een goede 
voorraad huurwoningen en de bereikbaarheid van de corporatie 
voor de huurders kwamen daarbij als aandachtspunten naar voren. 
In de definitieve zienswijze benoemden we deze twee punten, en 
gaven we aan dat we daarover verdere afspraken willen maken 
in de reguliere bestuurlijke overleggen en de prestatieafspraken 
tussen SWB, de gemeente Buren en de huurdersvereniging(en). We 
verwachten dat de fusie tussen SWB en SCW eind dit jaar definitief 
vorm krijgt.

Asbest spot Ommeren
Tijdens graafwerkzaamheden van Liander langs de Ommerenveld-
seweg in Ommeren is er asbest aangetroffen. Hierdoor zijn de 
werkzaamheden stil gelegd. 

Vervangen transformatorruimte
De reden van de werkzaamheden is het vervangen en verplaatsen 
van een oude transformatorruimte van Liander, nabij de kruising 
Ommerenveldseweg en Dr. Guepinlaan. Door de toekomstige 
energietransitie (gasloos bouwen) voldoet de huidige transforma-
tieruimte niet meer. De nieuwe transformatorruimte voorziet in 

de toekomst een groot gebied van stroom. Project Kroonheuvel, 
waar inmiddels gasloos wordt gebouwd, wordt ook op de nieuwe 
traforuimte aangesloten.

Opnieuw hervatten
Op dit moment is de grond is gesaneerd. Liander wacht op een 
verklaring van schone grond. Wanneer deze verklaring bij Liander 
binnenkomt, worden de werkzaamheden opnieuw ingepland en 
hervat. Dit zal na de bouwvak zijn, waarschijnlijk in september.  

Ontwikkeling windpark Goyerbrug in Houten
De gemeente Houten startte een procedure 
voor een windpark bij het Amsterdam-Rijn-
kanaal. Op dit moment liggen stukken ter 
inzage, ook in het gemeentehuis van Buren. 
Tot 24 juli kunnen inwoners hun zienswijze 
over de procedure indienen bij de gemeente 
Houten.

Informeren
Gemeente Houten informeert actief alle in-
woners van andere gemeenten (in een straal 
van 2500 meter rondom de plek van het 
windpark) over de procedure. Daar zitten 
ook vijftien adressen in Beusichem bij. De 
afgelopen tijd zijn inwoners van de gemeen-
te Buren een aantal keer geïnformeerd via 
krant en social media over de ontwikkeling 
van het windpark. Informatie over de ont-
wikkeling van het windpark leest u op
www.windparkgoyerbrug.nl.

http://www.windparkgoyerbrug.nl


Raadsjournaal 5 juli  |  Jaargang 15 Nummer 13 Pagina 7

Leefbaarheidsbudget
Vanuit alle kernen in onze gemeente zijn 
verschillende en mooie aanvragen voor het 
leefbaarheidsbudget gedaan. Het gaat om 
36 verschillende activiteiten en initiatieven 
om in eigen omgeving samen aan de slag te 
gaan als inwoners. Een paar voorbeelden zijn 
het plaatsen van een bankje, knikkerpotjes, 
het onderhouden en verbeteren van een 
speeltuin, het opknappen van een jeu de 
boules-baan en het gezamenlijk maken van 
een boek over het dorp (jongste en oudste 
inwoners).

Aangevraagde initiatieven
Het zijn zeer mooie en uiteenlopende 
initiatieven, die door middel van financiële 
ondersteuning vanuit de gemeente uitge-
voerd kunnen worden. Echter, vanwege het 
maximale budget van € 2000,- per kern kan 
de gemeente niet álle aangevraagde initiatie-
ven toekennen.

Aan de slag
Gemeente en initiatiefnemers blijven met 
elkaar in verbinding tijdens het verloop van 
de activiteiten. Hiermee kunnen we nog beter 
maatwerk leveren en natuurlijk een betere 
samenwerking bevorderen. De inwoners gaan 
vanaf 1 juli tot en met eind dit jaar aan de slag. 
In de komende weken vragen we alle initiatief-
nemers om feedback; deze input verwerken en 
gebruiken we in het leefbaarheidsbudget 2020.

Contactinformatie
Mocht u meer willen weten over het leef-
baarheidsbudget en de initiatieven, dan kunt 
u contact opnemen met Esther Wormgoor 
(projectleider) op tel. 06-13143374 of per 
mail: gemeente@buren.nl.

Bloemrijk Beusichem-Zoelmond heeft het 
initiatief genomen om samen met vrijwilligers 
bloembakken te plaatsen als verbinding tussen 
Beusichem en Zoelmond. Foto door Cees 
Hoogteyling

Bereikbaarheid Avri aan de start van
het nieuwe inzamelbeleid
Afgelopen maandag, 1 juli, startte Avri met het nieuwe inzamelbeleid. In de aanloop naar het 
omgekeerd inzamelen ontvangt Avri momenteel veel vragen. Avri regelde extra inzet voor 
hun Klant Contact Centrum, desondanks lopen de wachttijden flink op. Door de drukte zijn 
ze momenteel ook via e-mail slechter bereikbaar. Ook het gemeentehuis krijgt meer vragen 
en probeert de burgers door te verwijzen naar de websites van Avri (www.avri.nl en
www.afvalscheidenheelgewoon.nl), waarop de meest gestelde vragen en meldingsformulie-
ren staan. Avri doet er alles aan om de bereikbaarheid op het gewenste niveau te krijgen.

Visitatiecommissie Sociaal Domein VNG
De gemeente communiceerde eerder met 
de raad over het aanmelden voor een 
onderzoek aangaande de tekorten in de 
Jeugdzorg (door de Visitatiecommissie So-
ciaal Domein van de VNG). Gezien de grote 

vraag naar een dergelijk onderzoek, kan het 
onderzoek pas in het najaar gestart worden. 
Inmiddels is het bureau van Montfoort druk 
bezig met het onderzoek en de analyse van 
de tekorten in de Jeugdzorg. De resultaten 

van het onderzoek van het bureau van 
Montfoort verwachten wij begin september. 
Dit is voor ons reden om af te zien van 
een onderzoek door de Visitatiecommissie 
Sociaal Domein van de VNG.

Aankondiging raadsinformatiebrief over een 
nieuw Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan
Een dezer dagen ontvangt u een raadsinformatiebrief waarin wij u uitgebreid informeren over zowel het proces als de planning om te ko-
men tot een nieuwe Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP).

http://www.avri.nl
http://www.afvalscheidenheelgewoon.nl

